
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skirö Sockens Bygdeförening  
den 21 mars 2024 kl. 19.00 i Skirögården. 
 
Närvarande: Gösta Jonsson, Ann Haraldsson, Flingan Gillholm, Mariette Dahn, Mats 
Johansson, Kent Dahn, Maria Haraldsson, Gunilla Nordberg. 
 
 
1.  Mötet öppnas. Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
2.  Val av justerare. Vi väljer Flingan.  
 
3.  Godkännande av dagordning.  Godkänd av samtliga. 
 
4. Konstituering av styrelsen. 
• Val av vice ordförande. Vi väljer Kent Dahn. 
• Val av sekreterare. Vi väljer Maria Haraldsson 
• Val av kassör. Vi väljer Solveig Forsmyr. 
• Val av firmatecknare som tecknar firman var för sig. Valda är ordförande Gunilla 

Nordberg och kassör Solveig Forsmyr. 
 
5. Föregående mötes protokoll. Viss justering av föregående protokoll är gjord. 
Protokollet godkännes. 
 
6. Ekonomi. Vi har 36.062,48 kr på vårt rörliga konto och 360.227,13 kr på 
investeringskontot. Vi fick avslag på investeringsbidraget för bryggan som vi sökt via 
Vetlanda kommun. Det fasta föreningsbidraget på omkring 50.000 kr får vi som vanligt. 
Vi diskuterar möjligheten att söka bidrag via leader-checkar. 

 
7. Vårens aktiviteter. 
• Coworkingprojektet i Skirögården har pågått mellan den 22 januari till 3 mars med 

Rut Källman som projektledare. Rut kommer på nästa styrelsemöte och informerar 
om utfallet. De har satt upp ett nyckelskåp med kodlås ute i ”cykelförrådet”. Här har 
vi möjlighet att förvara en extra nyckel till Skirögården som är lätt att komma åt med 
koden. Finns även en möjlighet att skriva upp kontaktuppgifter på skåpet för att 
kunna ringa och får koden om man behöver komma åt hjärtstartaren. 

• Pubkväll fredag den 22 mars kl.19.00 i källaren. Mariette, Flingan, Kent och Mats 
arrangerar. 

• Kommundelsråden Thomas Thylén och Rickard Johansson informerar om 
landsbygdspengar, möte tisdagen den 16 april kl.18.00 i Skirögården med fika. 
Föranmälan krävs, SSBF ordnar med fika. 

• Valborgsmässoafton 30 april kl.21.00 vid bryggan i byn. Kent ordnar högtalare till 
mobil för att kunna spela lite musik. Flingan och Gunilla håller i allsången, delar ut 
sångblad till besökarna. Jan och Gustav Ek ordnar med flotten och elden. Maria & 
Johnny grillar korv, frågar Ellen Nilsson om korv och tillbehör från Stensåkra. Finns kol 
i förrådet vid köket i Skirögården.  

• Vårfestivalen 5-6 maj. Inget är bokat i Skirögården. 
• Städdag Skirögården 1 maj. 



 
       7. Verksamhetsplan. 
             A. Lekparken. Målas till våren 
             B. Bryggan. Arbetet ska påbörjas så snart det är möjligt. Gunilla stöter på 
entreprenören. Invigning planeras när det är klart till sommaren. 
             C. Fönsterrenovering. Pågående projekt med Ann som ansvarig. 
             D. Torpinventering. Pågående projekt med Gunilla som ansvarig.  
             E.  Båthus till stockbåten. Pågående planering 
             F. Entréhallen. Golvet som ligger i källarförrådet ska läggas och väggarna målas.  
                  Kan Ian Dawson göra det med hjälp av fler som fixar dörrar och lister. 
             G. Målning av uthuset.  Gösta har köpt färg. Målas när vädret tillåter.  
                  Knutvirket behöver bytas. 
             H. Städa förrådet innanför pannrummet. Klart 
              I.  Måla grunden på Skirögården. 
              J.  Översikt av elen. Weinfors El kommer under vecka 13 och ser över elen i 
Skirögården. 
              K. OVK-besiktning. Utfört och klart den 19 mars. Filter är beställda så att vi kan byta 
vid behov. Bör inte behövas mer än max en gång per år, förmodligen mer sällan. 
 
     9.  Hjärtstartare. Monteringen är klar. HLR-kurs är inte bokad, sker på plats hos 
Räddningstjänsten i Vetlanda. Gunilla kontaktar övriga föreningar så att vi kan samla ihop 12 
personer till utbildningen. 
 
   10.  Inköp Kaffekoppar, sittdynor och extra spisplatta är inköpt till Skirögården. Vi behöver 
någon typ av förvaring till sittdynorna ute i kapprummet, Gunilla kollar med Mikaela Rautio 
om en mindre hylla hon vill bli av med. 
 
   11.  Övriga frågor. Mats Källkvist, Vetlanda kommun önskar ha möte i Skirögården den 29 
augusti kl.18.00 gällande vandringsleden. SSBF ordnar med fika. Föranmälan krävs. Vi flyttar 
därför SSBF´s styrelsemöte till den 22 augusti. 
Kent kollar med Ingemar Ekström om han har möjlighet att se över ljudet i Skirögården. 
Flingan har också en kontakt som är duktig på elektronik och ljud som kan titta på det. Vi vill 
kunna koppla ljudanläggningen till dator. 
Hemsidan behöver uppdateras, fel information om kontakt till bokcirkeln. Gunilla kontaktar 
Anna Stenflo och ber att hon ändrar det till Flingans kontaktuppgifter. 
Vi diskuterar vad som kommer att hända med arvet efter Åke Thelander som kyrkan 
förvaltar. Gunilla informerar att det har bildats en grupp som ska komma med förslag på 
aktiviteter som gynnar människorna i Skirö. 
Vi behöver stämma pianot i Skirögården, frågan lyft vid nästa möte. 
 
   13.  Mötet avslutas. Ordförande förklarar mötet avslutat.                   
 
 
 
 
 
 
 
 
                          
 



 
Vid protokollet 
 

 
_______________________ 

Maria Haraldsson                                                         
 
 
 
 
Justeras                                                           Ordförande                          
 
 
_______________________                   _____________________                             
Flingan Gillholm                                Gunilla Nordberg 


